
Komisia Cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
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Vybavuje:  Ing. Adriana Šebešová 
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ZÁPISNICA 

z 3. rokovania  komisie  Cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa  7.8.2018 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie  

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2018   

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 

3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Školského internátu, Kollárova 17, Sečovce ako súčasť Spojenej školy, Kollárova 17, 

Sečovce  

6. Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske zoskupenie 

územnej spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným 

7. Správa o činnosti kultúrnych zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja za rok 2017 

8. Rôzne 

9. Diskusia 
 

 

K bodu 1 

Vyjadrenie:  

Predsedníčka komisie pani PaedDr. Jana Skokanová privítala prítomných členov komisie  na 

rokovaní komisie CR a CzS Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja a predložila 

návrh programu rokovania komisie. 

Komisia s počtom prítomných 15 členov bola uznášaniaschopná.  

 

 



Uznesenie č. 13/2018: 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce schvaľuje program rokovania 3. 

zasadnutia komisie 

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní:  15  

Za:   15          

Proti:   0  

Zdržal sa:   0 
 

K bodu č. 2  

Vyjadrenie 

Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo  z  odboru financií predstavil  predložený materiál. 
 

Uznesenie č. 14/2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a zobrať na vedomie „Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. 

polrok 2018“. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní:  15 

Za:    15   

Proti:   0  

Zdržal sa:  0 
 

K bodu č. 3 

Vyjadrenie 

Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo  z  odboru financií predstavil predložený materiál. 

Uznesenie č.15 /2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť „Úpravu rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018“ podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní:  15 

Za:    15 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 
 

K bodu 4  

Vyjadrenie 

Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo  z  odboru financií predstavili predložený materiál. 

Uznesenie č. 16/2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a zobrať na vedomie „Informáciu o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov 



Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní:  16 

Za:    16 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 5  

Vyjadrenie 

Mgr. Jana Jarušinská  z  odboru školstva predstavila predložený materiál. 

Uznesenie č. 17/2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce  odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť „Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja 

o zriadení Školského internátu, Kollárova 17, Sečovce ako súčasť Spojenej školy, Kollárova 

17, Sečovce“ podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní:  18 

Za:   18     

Proti:   0  

Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 6 

Vyjadrenie 

Ing. Juliana Orbán Maté,PhD., riaditeľka EZUS Via Carpatia predstavila predložený materiál. 

P. Milan Potocký sa informoval, či takúto pomoc poskytne EZUS-u aj maďarský partner.  P. 

riaditeľka Ing. Juliana Orbán Maté, PhD  vysvetlila, že predfinancovanie slovenských 

subjektov v tomto prípade nie je možné. Zároveň doplnila, že BAZ župa disponuje veľmi 

malým rozpočtom (cca na úrovni 1,2 mil. Eur) a nie je možné z ich strany poskytnúť takúto 

pomoc. 

Uznesenie č. 18/2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce  odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a schváliť „Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske 

zoskupenie územnej spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným“ podľa predloženého 

návrhu. 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 18 

Za:    18  

Proti:   0  

Zdržal sa:  0 

 

 

 



K bodu č. 7  

Vyjadrenie 

PhDr. Jana Knežová, PhD. z odboru kultúry a cestovného ruchu predstavila predložený 

materiál. 

Uznesenie č. 19/2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK 

prerokovať a zobrať na vedomie „Správu o činnosti kultúrnych zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja za rok 2017“. 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní:  18 

Za:    18  

Proti:   0  

Zdržal sa:  0 

 

Bod č. 8 Rôzne 

Vyjadrenie 

Predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová informovala o plnení uznesení prijatých 

komisiou cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce.  V súvislosti s uznesením č. 9/2018 

o riešení kritickej situácie na hraničnom priechode vo Vyšnom Nemeckom, predsedníčka 

komisie informovala o pracovnom stretnutí, ktoré sa konalo dňa 2.8.2018  za prítomnosti 

starostu obce, prednostu OÚ v Sobranciach, riaditeľa RHCP, predsedníčky a členov komisie 

cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce pri Zastupiteľstve KSK a ďalších. V súlade so 

závermi stretnutia predsedníčka PaedDr. Jana Skokanová navrhla, aby zo strany KSK bola 

zrealizovaná štúdia, ktorá by sa zaoberala problémovými oblasťami na tomto hraničnom 

priechode. RNDr. Martin Smrčo sa informoval, či sa ráta aj s nejakými preventívnymi 

opatreniami. Zároveň navrhol, aby do rokovania vstúpili obidvaja ministri zahraničných vecí. 

Predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová informovala, že konzulát o tom vie. Do 

diskusie ďalej vstúpili p. Gejza Sačko a p. Milan Potocký, ktorí sa zhodli na  potrebe takejto 

štúdie. Avšak zdôraznili, že si treba uvedomiť, že ide o kompetenciu štátu a tento problém by 

mal v prvom rade riešiť štát. MVDr. Boleslav Lešo informoval, že v októbri zasadá v tomto 

regióne Vláda SR a tento problém bude na rokovanie predložený. P. Viliam Zahorčák dodal, 

že treba odlišovať, či ide o jednorazovú alebo systémovú podporu. Predsedníčka komisie 

PaedDr. Jana Skokanová zároveň informovala, že bude s vedúcim odboru financií Úradu 

KSK hľadať možnosti finančnej podpory na likvidáciu odpadu vo Vyšnom Nemeckom. 

 

Uznesenie č. 20/2018 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva KSK žiada predsedu  

KSK o stanovisko k možnosti vypracovania štúdie komplexného riešenia situácie na 

hraničnom priechode vo Vyšnom Nemeckom  z úrovne Úradu KSK. 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní:  19 

Za:    19  

Proti:   0  

Zdržal sa:  0 

 



Vo veci rekonštrukcie ciest k turistickým cieľom na území KSK informovala, že tajomníčka 

komisie obdržala návrhy od Mesta Trebišov a Obce Zemplínska Teplica. Zároveň 

informovala o požiadavke Mesta Spišské Vlachy, ktorá bola doručená na Úrad KSK vo veci 

rekonštrukcie cesty III. triedy č.53603 z Bystran do Klčova. Uvedené požiadavky boli zaslané 

na posúdenie odboru dopravy. Ich vyjadrenie bude členom komisie poskytnuté. 

 

V prípade návrhu na zorganizovanie výstavy o znečistení Zemplínskej šíravy, predsedníčka 

komisie PaedDr. Jana Skokanová informovala, že možnosť zorganizovať výstavu bola 

prediskutovaná s riaditeľkou Zemplínskeho osvetového strediska (ZOS), ktorá uvítala tento 

návrh. P. Milan Potocký informoval, že rokuje s SvP š.p. o možnosti podpory tejto výstavy, 

keďže ZOS vie poskytnúť iba výstavné priestory. 

 

P. Vladimír Seman informoval prítomných o možnosti prezentácie prostredníctvom médií, 

ktoré zastupuje na Zemplíne. 

 

P. Milan Potocký ďalej upozornil na nevyhovujúci stav autobusových zastávok na 

Zemplínskej šírave. Ing. Ján Čuchran informoval, že rekonštrukcie zastávok sú naplánované 

v rámci projektov z IROP.  

 

Výkonná riaditeľka Košice Región Turizmus JUDr. Lenka Vargová Jurková informovala 

o aktivitách KOCR. Informovala o ľadovom exprese, výletoch (Výlet v raji, Hor sa na 

Gemer) a ďalších aktivitách (podpora TOP podujatia Krásnohorské hradné hry, Pieskové 

kráľovstvo na Šírave), pripravovanej infoceste pre novinárov z Maďarska do Slovenského 

raja a štúdii na plánovanú promenádu na Zemplínskej šírave. P. Nataša Vjesztová sa 

informovala, či sa plánuje účasť KOCR na ITF Slovakiatour 2019. Výkonná riaditeľka 

potvrdila, že áno. Predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová informovala, že evidujú 

sťažnosti návštevníkov v súvislosti s vysokým vstupným do Dobšinskej ľadovej jaskyne.  

MVDr. Boleslav Lešo navrhuje dať viac do pozornosti Bukové pralesy, Morské oko a Inovce. 

RNDr. Martin Smrčo požiadal o informáciu k pamätníku Dargov. PhDr. Jana Knežová, 

poverená vedením odboru kultúry a cestovného ruchu, informovala o investičných aktivitách 

na pamätníku, v sieni a o podujatí „Po stopách Dargovských hrdinov“. RNDr. Martin Smrčo 

prejavil záujem o poskytnutie ďalších informácií v tejto veci. PhDr. Jana Knežová, PhD 

potvrdila, že v prípade záujmu mu poskytne podrobnejšie informácie. 

 

Bod č. 9  

Neuskutočnila sa. 

K bodu č. 10 

Vyjadrenie: 

Predsedníčka komisie pani PaedDr. Jana Skokanová sa poďakovala členom komisie za 

aktívnu účasť na rokovaní komisie.  

 

 

  

...................................................                                      ..................................................... 

      Ing. Adriana Šebešová                                                             PaedDr. Jana Skokanová 

 tajomník komisie      predsedníčka komisie  



 


